薄扶林南擬建公營房屋發展-概念設計圖

PROPOSED PUBLIC HOUSING DEVELOPMENTS IN POKFULAM SOUTH - CONCEPTUAL LAYOUT PLAN

總共提供約8,900接收屋邨單位 Total provision of 8,900 reception units 圖例 LEGEND:

擬建公營房屋發展範圍

Proposed public housing site boundary

預計大約住宅樓宇層數 (連地下入口大堂樓層、社福 設施樓層 (如有)、避火層 (如有)、住宅樓層但不包括 平台樓層)

Estimated approximate number of storeys in domestic building (including ground floor entrance lobby, social welfare facilities floors (if any), refuge floor (if any), domestic floors but excluding podium floors)

擬建社會福利及社區設施

Proposed social welfare and community facilities

擬建零售設施

Proposed retail facilities

由房屋署設計及興建的行人連接系統(包括行人天橋、 有蓋行人路、升降機塔等)

> Proposed pedestrian links system (including footbridges, covered walkways, lift towers, etc.) to be designed and constructed by Housing **Department**

■■■○ 由土木工程拓展署設計及興建的行人連接系統(包括新建 行人天橋、有蓋行人路、升降機塔及改善現有行人路等) Proposed pedestrian links system (including new footbridges, covered walkways, lift towers and improvement to existing pavements) to be designed and constructed by Civil Engineering and Development Department

巴士/ 專線小巴停車灣 **Bus/ mini-bus layby**

■■■● 現有華貴邨內富貴橋 **Existing Fu Kwai Bridge within Wah Kwai Estate**

■ ■ ■ 現有行人路及行人過路處接駁薄扶林南公營房屋發展 華富邨及華貴邨富貴橋

Existing footpath and crossings connecting the public housing development at Pok Fu Lam South, Wah Fu Estate and Fu Kwai Bridge of Wah Kwai Estate

■■■■● 現有行人隧道及升降機塔將接駁未來雞籠灣南/北行人

Existing pedestrian tunnel and lift tower to be connected with the future pedestrian link system of Kai Lung Wan South/ North

Subject to detailed study and design

